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Jak vám chutná ve školní výdejně?
ČTĚTE NA STRANĚ 2

FILM:
Po strništi bos
ČTĚTE NA STRANĚ 2

Úvodník
Milí čtenáři, už jsme zpátky
v lavicích a škola je v plném
proudu. Jsme tu pro vás s novým
číslem Hlásné trouby ve školním
roce 2017/2018. Doufáme že vás
bude časopis bavit i nadále.
Jsme rádi že máme možnost psát
do časopisu, a že si to může
přečíst celá škola. Mnoho
úspěchů do tohoto roku vám
přeje redakce Hlásné trouby.
 
Za redakci
 
Magdalena Nedomová
Jakub Michalina

První den školy

První den ve škole byl
pro všechny těžký. Po těch dvou
měsících prázdnin najednou
škola. Bojíme se, že dostaneme
špatnou známku a nebo to bude
nuda. První den nebyl hrozný
díky tomu, že byla jen jedna

hodina, tedy kromě prvňáčků, ti
měli dvě. Teď se ale už
normálně učíme.
Prokop Lošťák

Můj zážitek: Slávisté na 
náplavce

Slávisté na náplavce
3. září 2017 byla na pražské
náplavce výstava aut. Nejvíce
zajímavé bylo auto se zahrádkou
na kapotě.
Mě se ale více líbila
autogramiáda, kterou zde měli

fotbalisté SK SLAVIA PRAHA.
Byli tam fotbalisté Milan Škoda,
Jan Sýkora, Přemysl Kovář a Jan
Bílek.
Jakub Michalina

Očima 
redaktorů: 
Jaké byly 
prázdniny

a hotely jsou jak z pohádky.
Odvezete si odtud spoustu
krásných vzpomínek. Moře je tu
čisté a průsvitné a vidíte i v
hloubkách na dno. Na skalách
bývají ještěrky a přítulné
veverky, které si od vás vezmou
jídlo. Určitě doporučuji .
Klára Němcová
 
Moje prázdniny
na Kanárských ostrovech
O prázdninách jsem byla u moře
na Kanárských ostrovech. Moře
bylo docela mělké, ale
po chvilce chození bylo už
hluboké. Byl tam i bazén. Nejvíc
mě zaujalo, že byl slaný, ale
stejně nejlepší byl minigolf.
Doufám, že se tam někdy
podíváte, abyste také poznali
tuto krásnou zemi.
Valentina Cemper

 
Koupaliště Příbram
O prázdninách jsem byla
na koupališti V Příbrami. Občas
tam bývají závody. Je tam
hluboký i mělký bazén a velice
dobré tobogány - jeden prudký
a kratší, druhý dlouhý a mírnější.
Vedle koupaliště je taky
bruslařský stadion, takže tam
člověk může jezdit v létě i v
zimě. Samozřejmě zde nechybí
ani občerstvení.
Majda Nedomová
 
O prázdninách na ostrově
Rhodos
Na Rhodosu v hotelu Alila resort
a spa jsem si to moc užila. Čisté
moře a písečná pláž, meloun
přímo do ruky, no prostě bájo.
Kateřina Vašková
 

Letní herecká škola
Na začátku prázdnin jsem byla
na táboře, kde jsme hráli filmy
a pohádky. Byli jsme tam dva
týdny a dokonce jsme měli
možnost se setkat i s několika
celebritami, např. Veronikou
Spurnou, Davidem Gránským
nebo Pink Angeles.
Terezie Říšská
 
Na Kypru
V létě jsem byla se svoji rodinou
na ostrově Kypr. Byli jsme tam
dva týdny a bylo šílené vedro.
Mají tam krásně čisté moře
s nádhernými rybkami. Byli
jsme také na výletě na lodi.
Eliška Benčatová

Dovolená v Chorvatsku
V létě jsem byl v Chorvatsku
v Zaton Holiday Resort. Byla
tam písčitá pláž a byly vidět
další ostrovy. Voda byla teplá
a zakalená rozšoupaným pískem.
Bylo tam spousta lidí, a cvičil se
tam aerobik. Bydlelo se tam
v dvoupatrových bungalovech.
Matěj Knížek
 
Kanárské ostrovy
Kanárské ostrovy jsou nádherné
ostrovy já jsem byla na ostrově
Fuerteventura. Je tam teplo



STRANA 2 / 2

1. ČÍSLO 2017/2018 CENA: JEDEN ÚSMĚV

Naše anketa:  
Jaká je školní výdejna?

Co ti nejvíce chutná ve školní
výdejně?
 
Markéta Seidlerová (6.A): Mě
chutná skoro vše.
 
Agáta Baierová (6.A): No, jako
nic moc, mohlo to být lepší.
 
Patrik Cvrk (6.A): Moc dobré
obědy.
 
Matějovi Zimovi (4.B) nejvíc
chutnalo kuře s rýží v jogurtové
marinádě.
 
Sára Kratochvílová (4.B) řekla:
Nevím, všechno mi chutnalo.
 
Matoušovi Leinweberovi (4.B)

prý nechutnalo nic.
 
Apolena Grešová sdělila:
"Všechny až na 18. 9., to mi
nechutnalo."
 
Viktorie Vala uvedla: "Skoro
všechny, ale některé moc ne."
 
Nikola Poláková řekla:
"Všechny jsou výborné, až
na 18.9. - ta 2 nebyla dobrá."
 
Agáta Bayerová zhodnotila:
Ujde to, ale doma vaří lépe. Ale
není to někdy špatné.
 
Matýsku Zimovi (4. B) nejvíce
chutnalo kuře s rýží a jogurtovou
polevou.

 
Danu Smolovi ze (4. B) nejvíce
chutnaly gratinované brambory.
 
Vítku Kratochvílovi (4. B)
nejvíce chutnalo kuře s rýží
a jogurtovou polevou.
 
Ptali se: Terezie Říšská, Matěj
Knížek, Valentina Cemper
a Oliver Hašler
 
 
 
Jaká je školní výdejna?
Našly jsme tři „největší
strávníky“ třídy 4. A třídy, kteří
nám s radostí odpověděli
na otázku, které jídlo ze školní
výdejny vám chutnalo nejvíc?

Nejspíš vás jejich odpovědi
překvapí, ale všichni tři shodně
odpověděli : „Všechno“.
Opravdu nová jídelna je nejspíš
velmi dobrá. A za to děkujeme
našim novým kuchařkám a také
třem strávníkům: Báře
Formanové, Petru Šoltysovi
a Kristýně Lébové.
 
Ptaly se Magdalena Nedomová,
Eliška Jandečková, Kačka
Vašková

Po strništi bos
Ve čtvrtek 14.9. šli žáci 6.A
a 6.B do kina MAT na film
Po strništi bos. Film byl hezký.
Byl o klukovi Edovi, který se
přestěhoval se svými rodiči
na venkov k prarodičům, tetě
a strejdovi. Eda se přidal k partě
kluků a zažívá s nimi velká
dobrodružství. Režisér filmu je
Zdeněk Svěrák. Děj filmu je
zasazený do období druhé
světové války.
Anežka Havlinová

Pozvánka: Králíkářská výstava
Ve Velké Chuchli se bude
poprvé konat mezinárodní
výstava králíků. Bude zde
samostatná výstava králíků
a večer tombola, hudba a zábava
pro malé i dospělé. Nejspíš
čekejte, že přijedou chovatelé i z
Polska a Slovenska.Všechny vás
zvu na výstavu, která se bude
konat na konci října. Podrobnější
informace zveřejníme v příštím
čísle Hlásné trouby.
Prokop Lošťák


